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Kære medlemmer af Grundejerforeningen Sønderholm . 
 
På generalforsamlingen i 2018 lovede bestyrelsen at undersøge konsekvensen af en 
udvidelse af byggeprocenten fra 25% til 30%. 
Vi henvendte os til Tårnby Kommune og Bolius for at høre om deres erfaringer på 
området. 
Ingen af parterne kunne give os klare svar på, om udvidelsen ville resultere i højere priser 
på grundene og et deraf følgende øget beskatningsgrundlag. 
Derfor har en enig bestyrelse besluttet at henlægge sagen. Vi kan naturligvis tage den op 
igen på en efterfølgende generalforsamling, hvis der er forslag om det. 
 
Med venlig hilsen  
Bestyrelsen. 
 


